
PROTOKÓŁ NR XXV/16 

Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 25 listopada 2016 r. 

 
Obradom, które rozpoczęły się o godzinie 1000 w sali Gminnego Centrum Kultury w Gródku, 

przewodniczył Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady Gminy Gródek. Protokołowała Monika Gościk 

- inspektor Urzędu Gminy Gródek.  

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady otwierając obrady XXV Sesji Rady Gminy, 

przywitał Wójta Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnika Gminy Gródek, Radnych Rady Gminy oraz 

pozostałych zaproszonych gości. Poinformował o śmierci sołtysa Sołectwa Kołodno Pana Tomasza 

Popławskiego i zaproponował uczcić jego pamięć chwilą ciszy. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych, w obradach uczestniczy 9 Radnych, 

co zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Radni obecni na obradach 

XXV Sesji Rady Gminy podczas stwierdzania quorum:    

1. Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

2. Radna Alina Gościk, 

3. Radny Wieczysław Gościk, 

4. Radny Bronisław Kazberuk, 

5. Radny Andrzej Konończuk, 

6. Radna Anna Petelska, 

7. Radna Małgorzata Popławska, 

8. Radna Katarzyna Rogacz, 

9. Radna Wiera Tarasewicz. 

 

Nieobecni: Radny Grzegorz Borkowski, Radna Grażyna Kubiak,  Radna Dorota Popławska, Radna Monika 

Ratyńska, Radna Joanna Sołowiej i Radny Piotr Szutkiewicz. 

  

(Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości zaproszonych stanowią kolejno załączniki Nr 2, 3 i 4 do niniejszego protokołu) 

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, iż na stoliku protokolanta wyłożony jest 

protokół obrad XXIV Sesji Rady Gminy. Przypomniał, iż w trakcie dzisiejszej Sesji Radni mogą wnosić 

poprawki lub uzupełnienia do protokołu, po czym protokół zostanie przyjęty i podpisany. 

 

Poinformował, iż porządek obrad został przesłany Radnym wraz z materiałami na dzisiejsze 

obrady. Zapytał czy są jakieś wnioski bądź uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy wnioskował o zdjęcie z porządku obrad pkt 5c projektu uchwały 

w sprawie zwolnień w podatku od środków transportowych i w podatku od nieruchomości, uzasadniając, 
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iż  podjęcie przedmiotowej uchwały uzależnione jest od opinii Urzędu Ochrony Konkurencji 

i Konsumentów, której do dnia dzisiejszego nie otrzymaliśmy.  

Wnioskował również o dodanie w przedmiotowym punkcie 5c projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia od Powiatu Białostockiego prowadzenia zadania polegającego na zarządzaniu drogami 

powiatowymi na terenie Gminy Gródek w zakresie zimowego ich utrzymania w 2017 r. 

 

Na obrady dotarła Radna Monika Ratyńska. 

 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszone wnioski, zadając 

pytania. 

„Kto z Radnych jest za zdjęciem z porządku obrad uchwały w sprawie zwolnień w podatku 

od środków transportowych i w podatku od nieruchomości?” 

Głosowało 10 radnych. 

Za – 10,  przeciw - 0,  wstrzymujących się - 0. 

 

„Kto z Radnych jest za dodaniem do porządku obrad w pkt 5c projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia od Powiatu Białostockiego prowadzenia zadania polegającego na zarządzaniu drogami 

powiatowymi na terenie Gminy Gródek w zakresie zimowego ich utrzymania w 2017 r.?” 

Głosowało 10 radnych. 

Za – 10,  przeciw - 0,  wstrzymujących się - 0. 

 

Następnie Przewodniczący Rady wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zlecenia Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek zbadania 

skargi na działalności Wójta Gminy Gródek, po czym poddał wniosek pod głosowanie, zadając pytanie. 

 

„Kto z Radnych jest za dodaniem do porządku obrad w pkt 5j projektu uchwały w sprawie zlecenia 

Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek zbadania skargi na działalności Wójta 

Gminy Gródek?” 

Głosowało 10 radnych. 

Za – 10,  przeciw - 0,  wstrzymujących się - 0. 

 

 Więcej żadnych uwag i wniosków nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad z wprowadzonymi zmianami, a następnie poddał 

go pod głosowanie jawne. 

Głosowało 10 radnych. 

Za – 10,  przeciw - 0,  wstrzymujących się - 0. 
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W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek 

obrad XXV Sesji Rady Gminy został przyjęty. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

4. Założenia do budżetu Gminy Gródek na 2017 r. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

b) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych; 

c) przyjęcia od Powiatu Białostockiego prowadzenia zadania polegającego na zarządzaniu 

drogami powiatowymi na terenie Gminy Gródek w zakresie zimowego ich utrzymania w 2017 

r.; 

d) opłaty targowej na terenie Gminy Gródek; 

e) zmian w budżecie Gminy Gródek na 2016 r.; 

f) Programu Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami Pozarządowymi na rok 2017; 

g) Określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego 

w ramach inicjatywy lokalnej; 

h) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 

i) nadania nazwy nowo powstałej ulicy w Gródku; 

j) zlecenia Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek zbadania skargi na 

działalności Wójta Gminy Gródek.   

6. Raport o stanie środowiska województwa podlaskiego 2015. 

7. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

8. Sprawy różne. 

9. Przyjęcie protokołu obrad XXIV Sesji Rady Gminy. 

10. Zamknięcie obrad. 

 

 (Projekt porządku obrad stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że punkty 1 i 2 porządku obrad zostały zrealizowane.  

 

Ad. 3 

 Wiesław Kulesza Wójt Gminy Gródek przedstawił informację o pracy Wójta w okresie 

międzysesyjnym. 

  

 Na obrady dotarła Radna Grażyna Kubiak. 
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Radna Wiera Tarasewicz wskazała, że miło jest słyszeć, że Gmina Gródek otrzyma 

dofinansowanie na zakup samochodu gaśniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Gródku i zapytała 

kiedy zostanie on zakupiony? 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy odpowiedział, że realizacja projektu, który obejmuje również inne 

działania takie jak szkolenia i wymianę pracowników rozpocznie się w 2017 r. i w tym samym roku 

ogłosimy przetarg na zakup samochodu. 

Więcej żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja 

o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym została przyjęta.  

 

(Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 4 

 Wiesław Kulesza Wójt Gminy przedstawił założenia do budżetu na 2017 r. Poinformował, iż do 

15 listopada należało skonstruować i przedłożyć Regionalnej Izbie Obrachunkowej i Radnym Rady Gminy 

projektu budżetu. 

Szacując dochody liczyliśmy na możliwości dofinansowania ze środków Unii Europejskiej 

w ramach perspektywy finansowej na lata 2014-2020, ale jak już wiadomo rok 2017 to będzie rok, gdzie 

dopiero zaczniemy intensywniej ubiegać się o takie środki, ze względu na opóźnienia w ogłaszaniu 

konkursów przez instytucje wdrażające programy. Braliśmy również pod uwagę już rozpoczęte działania, 

które będą realizowane z roku następnym, na podstawie udzielanych dotacji Powiatowi Białostockiemu 

i w oparciu o wnioski jednostek organizacyjnych i poszczególnych komisji. 

Najważniejsze jest aby w oparciu o zaplanowane dochody można było zrealizować wszystkie zadania 

bieżące wynikające z ustawy o samorządzie gminnym. Przy panowaniu budżetu musimy brać pod uwagę 

obostrzenia, o których mowa w ustawie o finansach publicznych, gdzie do osiągnięcia jest wiele 

wskaźników, m.in. z art. 242 i 243, które mówią, że wydatki bieżące nie mogą większe od dochodów 

bieżących oraz nie możemy przekroczyć pewnego poziomu zadłużenia. Każdego roku tych obostrzeń przy 

konstruowaniu budżetu jest coraz więcej a na samorządy zrzucanych jest coraz więcej zadań.  

Planowaliśmy realne zadania możliwe do zrealizowania, nie możemy pozwolić sobie na rozrzutność. 

Każdego roku kierujemy pisma do jednostek w celu szukania oszczędności. 

Plan dochodów wynikający z zawiadomień Ministerstwa Finansów, Wojewody, Delegatury Krajowego 

Biura Wyborczego, Zarządu Powiatu Białostockiego, o poszczególnych częściach subwencji ogólnej dla 

gmin, prognozowanym udziale w podatku dochodowym od osób fizycznych, pozostałych dochodach 

w tym z podatków i opłat lokalnych, planuje się na zbliżonym poziomie co w tym roku a pozyskanie 

dochodów ze sprzedaży majątku zakłada się ostrożnie w wysokości ok. 200 000 zł.  

Pomimo, że dochody są takie same to wydatki rosną i każda z jednostek złożyła wnioski większe niż 

w roku ubiegłym. W pierwszej kolejności musimy zabezpieczyć wydatki stałe, bieżące w największym 

stopniu dotyczące oświaty i szkolnictwa.  Na każdym kroku będziemy starać się oszczędzać i zwracać 

uwagę na wydatki bieżące. W ramach wydatków majątkowych zaplanowaliśmy głównie: przebudowę ulicy 



 5 

Młynowej w Gródku, przebudowę drogi we wsi Waliły oraz budowę sieci wodociągowej i kanalizacji 

sanitarnej w Gródku przy ul. Piaskowej, gdzie powstała nowa ulica i prywatne działki, na których 

mieszkańcy rozpoczynają budowę domów. 

Na inne zadania związane z gospodarką wodno-ściekową, takie jak przebudowa stacji uzdatniania wody, 

czy budowa sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w Waliłach-Stacji i przydomowych oczyszczalni 

ścieków, będziemy składać wnioski o dofinansowanie ale ich realizacji rozpoczęłaby się prawdopodobnie 

w roku 2018 – dodał. 

Radny Andrzej Konończuk zwrócił uwagę, iż środki finansowe przeznaczone na 

zagospodarowanie Góry Zamkowej w wysokości 800 000 zł to jest bardzo dużo i prosił o wyjaśnienie. 

Dodał także, że przy projektowaniu przebudowy dróg należałoby się zastanowić nad wykonaniem ścieżek 

rowerowych, co bardzo wpływa na poprawę bezpieczeństwa i wzrost atrakcyjności turystycznej.  

Wspomniał też o informacjach przekazywanych w telewizji, z których wynika, iż środków unijnych jest 

bardzo dużo, tylko samorządy nie chcą ich wykorzystywać. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy odpowiedział, że bardzo często pasy drogowe są zbyt wąskie i nie 

spełniają wymagań technicznych pozwalających na budowę ścieżki rowerowej. Ponadto wyjaśnił, iż 

koncepcja zagospodarowania Góry Zamkowej obejmuje przebudowę ulicy Zamkowej i Błotnej, dlatego też 

koszty są tak wysokie i głównie dotyczą tych ulic.  

Lilia Waraksa Sekretarz Gminy dodała, że konkursów do tej pory nie było zbyt wiele. 

W Programie Rozwoju Obszarów Wiejskich ogłoszono tylko jeden nabór dotyczący dróg, gdzie złożyliśmy 

3 wnioski, z których żaden nie otrzymał dofinasowania ze względu na zbyt małą pulę środków.  

 Radna Wiera Tarasewicz stwierdziła, że projekt budżetu jest przemyślany i sensowny. 

Przypomniała, że w tym roku otrzymaliśmy o ponad 400 tys. zł mniejszą subwencję oświatową niż 

zakładaliśmy. Czy w tym roku da się uniknąć takich problemów? 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy wyjaśnił, że dane obliczyliśmy i podaliśmy zgodnie 

z obowiązującym rozporządzeniem ale nie wiadomo, czy zasady wyliczania się ponownie nie zmienią 

na naszą niekorzyść. 

Radny Janusz Michał Cimochowicz stwierdził, że projekt jest bardzo ambitny i nie wiadomo czy 

możliwy do zrealizowana przy ciągłym spadku dochodów. Jego zdaniem droga Bobrowniki-Łużany nie ma 

znaczenia dla ruchu lokalnego i jej remont nie jest konieczny a Góra Zamkowa nie ma zachowanych ruin 

i nie stanowi żadnej atrakcji turystycznej. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy odpowiedział, że obecnie teren Góry Zamkowej jest bardzo 

zaniedbany a jego zagospodarowanie poprawi estetykę w tym miejscu i pozwoli mieszkańcom i turystom 

spędzanie tam czasu. Ponadto projekt ten będzie mógł być realizowany ze specjalnych środków 

przeznaczonych tylko i wyłącznie na rewitalizację obszarów zdegradowanych  a nie remonty dróg. 

Lilia Waraksa Sekretarz Gminy dodała, ze jest to nieruchomość wpisana do rejestru zabytków, 

stanowi własność Gminy i należy dbać o jej stan. 
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Radny Andrzej Konończuk wskazał, że budżet jest dobry a wszystkie zrealizowane inwestycje 

będą służyć mieszkańcom a droga Bobrowniki-Łużany jest bardzo potrzebna i już od kilku lat zgłaszamy 

konieczność remontu. 

Radna Monika Ratyńska zwróciła uwagę, że załączniku inwestycyjnym nie ma mowy 

o remontach świetlic wiejskich, na które mamy już dokumentacje projektowe. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy odpowiedział, że na chwilę obecną nie wiadomo czy będą 

możliwości dofinansowania. Jeżeli zostaną ogłoszone konkursy to będziemy wprowadzać odpowiednie 

zmiany. 

Więcej żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

(Zarządzenie Nr 164/16 Wójta Gminy Gródek z dnia 14 listopada 2016 r. w sprawie projektu budżetu Gminy Gródek 

na 2017 r. stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu) 

 

Na obrady dotarła Radna Joanna Sołowiej. 

 

Ad.5a 

Przewodniczący Rady Gminy Gródek – Wieczysław Gościk poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości otrzymali wraz z zaproszeniem 

na dzisiejsze posiedzenie oraz był on omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy 

Gródek w dniu 22 listopada 2016 r. 

Renata Wysocka Skarbnik Gminy dodała, że większość stawek pozostaje na tym samym 

poziomie co w bieżącym roku. Podwyżka dotyczy tylko jednej stawki związanej z budynkami pozostałymi, 

w tym zajętymi na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje 

pożytku publicznego z kwoty 5,40 zł na kwotę 5,70 zł od 1 m2. Dwie stawki należy również obniżyć 

ze względu na to, iż są wyższe od maksymalnych stawek podatków ogłoszonych przez Ministra Finansów 

na 2017 r. Dotyczy to stawki wymienionej w § 1 ust. 1 lit. e, m.in. od gruntów niezabudowanych objętych 

obszarem rewitalizacji. Teraz obowiązuje stawka w wysokości 3 zł a stawka ministerialna na 2017 r. 

to 2,98 zł. Obniżono również stawkę, zgodnie z ogłoszeniem Ministra Finansów z 4,65 zł na 4,61 zł, 

dotyczącą budynków lub ich części związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych. 

Radna Grażyna Kubiak pytała jakich budynków dotyczy ta podwyżka? 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy wyjaśnił, że dotyczy to budynków gospodarczych, garaży czy też 

kuchni letnich, położonych na gruntach oznaczonych jako budowlane. 

Więcej żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Renata Wysocka Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały, po czym Przewodniczący Rady 

poddał go pod głosowanie jawne.  

 

Głosowało 12 Radnych 

Za – 9  przeciw – 3 (M. Popławska, G. Kubiak, K. Rogacz)  wstrzymujących się – 0 
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W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXV/192/16 Rady Gminy Gródek w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości., stanowi 

załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.5b. 

Przewodniczący Rady Gminy Gródek – Wieczysław Gościk poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych otrzymali wraz 

z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie oraz był on omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych 

Rady Gminy Gródek w dniu 22 listopada 2016 r. 

Renata Wysocka Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w przypadku środków transportowych również 

większość stawek chcemy pozostawić na tym samym poziomie. Jedynie jedna stawka wymaga obniżenia 

zgodnie z obwieszczeniem Ministra Finansów o maksymalnych stawkach. Dotyczy to stawki 

od dwuosiowego ciągnika siodłowego lub balastowego, o którym mowa w art. 8 pkt 4 ustawy o podatkach 

i opłatach lokalnych  o dopuszczalnej masie całkowitej zespołu pojazdów nie mniejszej niż 31 ton, która 

obecnie wynosi 3 012 zł a zostaje zmniejszona do 2 374 zł. 

 Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

Renata Wysocka Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały, po czym Przewodniczący Rady 

poddał go pod głosowanie jawne.  

 

Głosowało 12 Radnych 

Za – 12  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych została podjęta. 

  

(Uchwała Nr XXV/193/16 Rady Gminy Gródek w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 

transportowych stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.5c. 

Przewodniczący Rady Gminy Gródek – Wieczysław Gościk poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia od Powiatu Białostockiego prowadzenia zadania polegającego na zarządzaniu drogami 

powiatowymi na terenie Gminy Gródek w zakresie zimowego ich utrzymania w 2017 r. Radni otrzymali na 

dzisiejszym posiedzeniu i projekt uchwały został wprowadzony w oparciu o wniosek Wójta Gminy. 

Dodał, że już kolejny rok chcemy przejąć od Powiatu Białostockiego zadanie dotyczące zimowego 

utrzymania dróg w zamian za otrzymaną dotację na ten cel. 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie jawne.  

 

Głosowało 12 Radnych 

Za – 12  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia 

od Powiatu Białostockiego prowadzenia zadania polegającego na zarządzaniu drogami powiatowymi na 

terenie Gminy Gródek w zakresie zimowego ich utrzymania w 2017 r. została podjęta. 

  

(Uchwała Nr XXV/194/16 Rady Gminy Gródek w sprawie przyjęcia od Powiatu Białostockiego prowadzenia zadania 

polegającego na zarządzaniu drogami powiatowymi na terenie Gminy Gródek w zakresie zimowego ich utrzymania w 2017 

r. stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.5d. 

Przewodniczący Rady Gminy Gródek – Wieczysław Gościk poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie opłaty targowej na terenie Gminy Gródek Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie oraz był on omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy Gródek w dniu 

22 listopada 2016 r. 

 Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy odczytał projekt uchwały, po czym Przewodniczący Rady poddał 

go pod głosowanie jawne.  

 

Głosowało 12 Radnych 

Za – 12  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie opłaty 

targowej na terenie Gminy Gródek została podjęta. 

  

(Uchwała Nr XXV/195/16 w sprawie opłaty targowej na terenie Gminy Gródek stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego 

protokołu) 

 

Ad.5e. 

Przewodniczący Rady Gminy Gródek – Wieczysław Gościk poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2016 r. Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie oraz był on omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy Gródek w dniu 

22 listopada 2016 r. 

Renata Wysocka Skarbnik Gminy przedstawiła proponowane zmiany dochodów i wydatków 

w budżecie. 
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 Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

Renata Wysocka Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały, po czym Przewodniczący Rady 

poddał go pod głosowanie jawne.  

 

Głosowało 12 Radnych 

Za – 12  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Gródek na 2016 r. została podjęta. 

  

(Uchwała Nr XXV/196/16 Rady Gminy Gródek w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2016 r. stanowi załącznik Nr 

11 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.5f. 

Przewodniczący Rady Gminy Gródek – Wieczysław Gościk poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie Programu Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami Pozarządowymi na rok 2017 Radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie oraz był on omawiany na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych Rady Gminy Gródek w dniu 22 listopada 2016 r. 

Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie jawne.  

 

Głosowało 12 Radnych 

Za – 12  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

Programu Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami Pozarządowymi na rok 2017 została podjęta. 

  

(Uchwała Nr XXV/197/16 w sprawie Programu Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami Pozarządowymi na rok 2017 

stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.5g. 

Przewodniczący Rady Gminy Gródek – Wieczysław Gościk poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego 

w ramach inicjatywy lokalnej Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie oraz był on 

omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy Gródek w dniu 22 listopada 2016 r. 

Radna Katarzyna Rogacz zwróciła się z pytaniem czy w Urzędzie będą dostępne wzory 

wniosków i jakie są terminy składania. 
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Agnieszka Lisowska inspektor Urzędu Gminy wyjaśniła, że wnioski można składać przez cały 

rok i nie ma wzorów. Dodała, że nie wymagamy formy jak one mają wyglądać a ważne jest aby zawierały 

wszystkie dane niezbędne do ich oceny.  

Więcej żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie jawne.  

 

Głosowało 12 Radnych 

Za – 12  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach 

inicjatywy lokalnej została podjęta. 

  

(Uchwała Nr XXV/198/16 Rady Gminy Gródek w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków 

o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej  stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.5h. 

Przewodniczący Rady Gminy Gródek – Wieczysław Gościk poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie oraz był on omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy Gródek w dniu 

22 listopada 2016 r. 

 Radny Janusz Michał Cimochowicz poinformował, że przedmiotowa droga stale zaśmiecana jest 

głównie przez obcokrajowców. 

Więcej żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie jawne.  

 

Głosowało 12 Radnych 

Za – 12  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych została podjęta. 

  

(Uchwała Nr XXV/199/16 Rady Gminy Gródek w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych stanowi załącznik Nr 

14 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.5i. 
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Przewodniczący Rady Gminy Gródek – Wieczysław Gościk poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie nadania nazwy nowo powstałej ulicy w Gródku Radni otrzymali wraz z zaproszeniem 

na dzisiejsze posiedzenie oraz był on omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy 

Gródek w dniu 22 listopada 2016 r., podczas którego ustalono, iż ulica otrzyma nazwę „Wrzosowa”. 

Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie jawne.  

 

Głosowało 12 Radnych 

Za – 12  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nadania 

nazwy nowo powstałej ulicy w Gródku została podjęta. 

  

(Uchwała Nr XXV/200/16 Rady Gminy Gródek w sprawie nadania nazwy nowo powstałej ulicy w Gródku stanowi załącznik 

Nr 15 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.5j. 

Przewodniczący Rady Gminy Gródek – Wieczysław Gościk poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie zlecenia Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek zbadania skargi na 

działalność Wójta Gminy Gródek Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie oraz był 

on omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy Gródek w dniu 22 listopada 2016 r. 

Odczytał pismo Podlaskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w Białymstoku 

z dnia 14 listopada 2016 r. 

Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie jawne.  

 

Głosowało 12 Radnych 

Za – 12  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nadania 

nazwy nowo powstałej ulicy w Gródku została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXV/201/16 Rady Gminy Gródek w sprawie zlecenia Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady 

Gminy Gródek zbadania skargi na działalność Wójta Gminy Gródek wraz z pismem WI.1411.2.2016.JB z dnia 14 listopada 

2016 r. stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.6. 
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Przewodniczący Rady Gminy Gródek – Wieczysław Gościk poinformował, że Raport o stanie 

środowiska województwa podlaskiego 2015 Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie. 

Agnieszka Klebus inspektor Urzędu Gminy wskazała, że ostatni Raport przedłożony był Radzie 

Gminy w 2013 r. i dotyczył lat 2011-2012. Obecnie powstała kolejna publikacja, w której opracowano 

badania z lat 2013-2015. W Raporcie o stanie środowiska szczegółowo zostały omówione poszczególne 

składniki środowiska. 

Przedstawiła podstawowe informacje dotyczące Województwa Podlaskiego. Wymieniła 

występujące obszary chronione – parki narodowe i krajobrazowe. Omówiła komponenty środowiska 

wymienione w Raporcie: 

- stan powietrza, 

- stan wód płynących, 

- gospodarka odpadami, 

- poziomy hałasu, 

- występowanie pól elektromagnetycznych. 

 

 Żadnych pytań i uwag do przedstawionych informacji nie wniesiono. 

 

(Raport o stanie środowiska województwa podlaskiego 2015 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.7.  

 

Radny Bronisław Kazberuk wskazał, że od początku kadencji zgłasza wnioski o wycinkę drzew i 

krzewów na poboczach wzdłuż drogi Bielewicze-Wiejki i nic w tej sprawie Powiatowy Zarząd Dróg nie 

robi. Dodał, że drogi żwirowe na terenie Gminy są w opłakanym stanie. Jest dużo dziur a samo równanie 

nie zdaje egzaminu, w wielu miejscach należy podsypać żwiru. 

W niektórych miejscowościach ostatnio były przerwy w dostawie prądu nawet po 3 dni, co jest 

niedopuszczalne. Prosił o zaproszenie Dyrektora PGE na kolejne posiedzenie sesji. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy odpowiadając wyjaśnił, iż  obecnie na terenie Gminy trwają prace 

modernizacyjne linii energetycznych i przerwy mogą być zawiązane z tymi pracami. 

Dodał, że w dniu dzisiejszym rozpoczęliśmy równanie dróg zaczynając od tzw. „ściany 

wschodniej”. 

Radna Monika Ratyńska dodała, że droga od Nowosiółek do Borek jest w tragicznym stanie 

i samo równanie nie zda egzaminu. 

Radny Janusz Michał Cimochowicz zwrócił uwagę, że droga gminna w Wierobiach jest 

nieprzejezdna i została zniszczona przez samochody ciężarowe przewożące drewno. 

Radna Joanna Sołowiej poinformowała, że mieszkańcy Straszewa 35 i 35/1 nie mają dojazdu do 

swoich posesji. 
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Radna Grażyna Kubiak po raz kolejny zwróciła uwagę, że na drodze krajowej w dalszym ciągu 

nie ma oświetlenia.  

Radna Alina Gościk po raz kolejny wnioskowała o naprawę mostku i kładki nad zalewem. Pytała 

czy podczas Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy do Walił przyjedzie pociąg? 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy odpowiedział, że każdego roku to PKP zwraca się do Gminy 

o możliwości dofinansowania przejazdu tego pociągu. Do tej pory taki wniosek nie wpłynął. 

Radna Alina Gościk podziękowała za umieszczenie w gazecie kolorowych zdjęć posesji, które 

brały udział w konkursie Ogródki 2016. 

Zwróciła uwagę, że na pasie zieleni w okolicy mostu na ul. Chodkiewiczów ustawiono ławkę. 

Pytała czy nie stoi ona zbyt blisko jezdni i czy wszystkie przepisy w tym zakresie zostały zachowane. 

Lilia Waraksa Sekretarz Gminy wyjaśniła, że ławka została wykonana przez „seniorki” 

z Gródka, które brały udział w projekcie Lokalnej Grupy Działania Puszcza Knyszyńska  „Senior - 

aktywny obywatel”. Miejsce zostało wybrane przez uczestniczki projektu, ławeczka stoi w pewnej 

odległości i tyłem do jezdni, co nie powinno stwarzać zagrożenia. 

Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady dodał, że na parking przy szkole jest w złym stanie 

i należałoby go wyrównać.  

Radny Janusz Michał Cimochowicz zwrócił uwagę, że od kilku lat diety radnych i sołtysów nie  

były podnoszone i może warto się nad tym zastanowić. Diety są najniższe w porównaniu do sąsiednich 

gmin. 

 

Ad.8  

 

Halina Lisowska sołtys sołectwa Borki wnioskowała o podsypanie i wyrównanie drogi do Borek. 

Dodała, że jednemu z mieszkańców podczas jazdy odpadło koło z samochodu. 

Radna Joanna Sołowiej zwróciła uwagę, że firmie MPO zdarza się nieterminowane odbieranie 

odpadów od mieszkańców. 

Wiesław Kulesza Wójt Gminy odpowiedział, że w takich przypadkach pracownik Urzędu Gminy 

zgłasza reklamację i wówczas odpady zostają odebrane w późniejszym terminie ale zazwyczaj tego samego 

dnia. 

Lilia Tomaszewska sołtys sołectwa Królowe Stojło zawnioskowała, aby przy realizacji 

inwestycji obejmującej przebudowę drogi w Słuczance, przebudować również pozostały odcinek drogi 

Waliły-Stacja – Królowe Stojło. 

Iwona Przezdemska sołtys sołectwa Królowy Most podziękowała za remont drogi do Downiewa. 

Prosiła o uprzątnięcie wyciętych w marcu krzaków i dodała, że we wsi brakuj jednej lampy oświetleniowej. 

Iwona Bilkiewicz sołtys sołectwa Wiejki zgłosiła, że wzdłuż drogi Bielewicze –Wiejki rośnie 

mocno pochylona brzoza, która może w każdej chwili upaść na drogę i doprowadzić do wypadku. 

Radny Bronisław Kazberuk odnosząc się do wniosku Radnego Cimochowicza w zakresie 

podwyżki diet zwrócił uwagę, że na początku kadencji wspólnie Radni zdecydowali, że pozostawią je na 
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takim samym poziomie, dlatego też wnioskowanie o zwiększenie w trakcie trwania kadencji jest co 

najmniej niesmaczne. 

Dorota Sulżyk Redaktor Wiadomości Gródeckich zaprosiła na wydarzenie w Gminnym 

Centrum Kultury pt. „Ogródek poezji”. 

 Wieczysław Gościk Przewodniczący Rady odczytał pisma Naczelnika Drugiego Urzędu 

Skarbowego w Białymstoku w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Gminy Gródek 

i przesłanych przez Wójta Gminy Gródek. 

 

(Pisma 2004-AP.4027.71.2016 i 2004-AP.4027.71.2016 z dnia 31 października 2016 r. stanowią załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu) 

 

Ad.9. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Radni nie zgłosili żadnych uwag do udostępnionego 

protokołu XXIV Sesji Rady Gminy. 

 

W związku z powyższym poddano pod głosowanie przyjęcie protokołów. 

„Kto jest „za” przyjęciem protokołu Nr XVIV Sesji Rady Gminy z dnia 17 października 2016 r.” 

Głosowało 11 Radnych 

Za – 11  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

(Nieobecna podczas głosownia radna Katarzyna Rogacz) 

 

 W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół 

obrad XXIV Sesji Rady Gminy został przyjęty, a następnie zostanie podpisany. 

  

Ad. 12. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad XXV Sesji Rady Gminy został wyczerpany. 

  

Wobec wyczerpania porządku obrad podziękował Radnym oraz wszystkim uczestnikom Sesji                  

a następnie zamknął obrady stwierdzając „Zamykam obrady XXV Sesji Rady Gminy Gródek”. 

 

Integralną część protokołu stanowią załączniki (kart - 121) wymienione poniżej: 

1. projekt porządku obrad (kart 1); 

2. lista obecności radnych (kart 1); 

3. lista obecności sołtysów (kart 2); 

4. lista obecności zaproszonych gości (kart 1); 

5. informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym (kart 5); 

6. zarządzenie Nr 164/16 Wójta Gminy Gródek z dnia 14 listopada 2016 r. w sprawie projektu budżetu Gminy Gródek na 

2017 r. (kart 29); 

7. uchwała Nr XXV/192/16 Rady Gminy Gródek w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości (kart 

1); 

8. uchwała Nr XXV/193/16 Rady Gminy Gródek w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 

transportowych (kart 2);  
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9. uchwała Nr XXV/194/16 Rady Gminy Gródek w sprawie przyjęcia od Powiatu Białostockiego prowadzenia zadania 

polegającego na zarządzaniu drogami powiatowymi na terenie Gminy Gródek w zakresie zimowego ich utrzymania w 

2017 r. (kart 1); 

10. uchwała Nr XXV/195/16 Rady Gminy Gródek w sprawie opłaty targowej na terenie Gminy Gródek (kart 1); 

11. uchwała Nr XXV/196/16 Rady Gminy Gródek w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2016 r. (kart 8); 

12. uchwała Nr XXV/197/16 Rady Gminy Gródek w sprawie Programu Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami 

Pozarządowymi na rok 2017 (kart 3); 

13. uchwała Nr XXV/198/16 Rady Gminy Gródek w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o 

realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej (kart 1); 

14. uchwała Nr XXV/199/16 Rady Gminy Gródek w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (kart 1); 

15. uchwała Nr XXV/200/16 Rady Gminy Gródek w sprawie nadania nazwy nowo powstałej ulicy w Gródku (kart 1); 

16. uchwała Nr XXV/201/16 Rady Gminy Gródek w sprawie zlecenia Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady 

Gminy Gródek zbadania skargi na działalność Wójta Gminy Gródek i pismo Podlaskiego Wojewódzkiego Inspektora 

Ochrony Środowiska w Białymstoku (kart 2); 

17. raport o stanie środowiska (kart 59); 

18. pisma Naczelnika Drugiego Urzędu Skarbowego w Białymstoku z dnia 31 października 2016 r. (kart 2). 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Przewodniczący Rady                   Protokołowała 

 

  Wieczysław Gościk                               Monika Gościk 


